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Datum 
 

8 april 2024 

Steller vragen 
 

Arnold Posthuma  

Over agendapunt 
 

8. Koers voor het nieuwe Minimabeleid 

 

Aanleiding: In het raadsvoorstel op pagina 3 wordt gesproken onder het kopje ‘Inwonersparticipatie 
en Communicatie’ dat in ‘ januari (2024) een bijeenkomst georganiseerd is met relevante 
maatschappelijke partners en de adviesraad (sociaal domein; ASDV) om ervaringen en input op te 
halen. Participatie in het verdere proces wordt nog vormgegeven, waarbij ook de adviesraad actief 
betrokken zal worden.’  

De PvdA begrijpt uit bovenstaande dat het ASDV geraadpleegd is bij de totstandkoming van dit 
koersdocument over het Minimabeleid. De ASDV mag gevraagd én ongevraagd advies geven aan het 
College over het sociaal domein van de gemeente Voorschoten.  

1. Naast dat de ADSV in januari 2024 geraadpleegd is, heeft de ADSV ook schriftelijk advies 
(memo, notitie, e- mail etc.) gegeven aan het College over de koers van het Minimabeleid? Zo 
ja, zou de gemeenteraad voor de bespreking in gemeenteraad van 11 april een kopie van dit 
advies mogen ontvangen? Zo nee, wat is de reden dat de ASDV geen schriftelijk advies heeft 
gegeven? Zou het niet wenselijk zijn dat het College altijd aan de ADSV een schriftelijke 
reactie vraagt op het voorgenomen beleid dat ze willen uitvoeren? 

Nee, de ASDV heeft geen schriftelijk advies gegeven aan het College over de koers van het 
Minimabeleid. Echter, zij zijn wel nauw betrokken geweest bij de themasessies en hebben 
input geleverd voor de koers van het beleid.  

2. Medio juli 2024 zal het nieuwe minimabeleid worden vastgesteld. Zal de ASDV een formeel 
advies geven aan het College? Zo ja, wordt dit advies vooraf met de raad gedeeld? 

Ja, de ASDV zal een formeel advies geven aan het College over het nieuwe minimabeleid. Dit 
advies zal vooraf met de raad worden gedeeld. 

 

 
 


